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Introduction to American Literature 

Dr. Bassam Abuzeid 

Lecture Fourteen   - Samples of American Drama: 

 A One-act Play    

Trifles 

A Play by Susan Glaspell (1876-1948) 

 Setting  

 .......The time is the early twentieth century during cold 
weather.  

 اٌجبسد اٌطمظ خلاي اٌؼشش٠ٓ اٌمشْ أٚائً ٘ٛ اٌٛلذ . 
 The action takes place in the kitchen of a farmhouse in the 

American Midwest.  

  ٞالأِش٠ىٟ الأٚعؾ اٌغشة فٟ س٠فٟ ث١ذ ِطجخ فٟ اٌؼ٠ًّغش . 
 The author describes the scene and the characters as 

follows: 

 اٌزبٌٟ إٌؾٛ ػٍٝ ٚاٌشخظ١بد اٌّشٙذ اٌّؤٌف ٠ظف: 

 The kitchen in the now abandoned farmhouse of John 
Wright, a gloomy kitchen, and left without having been put 
in order—unwashed pans under the sink, a loaf of bread 
outside the breadbox, a dish towel on the table—other 
signs of incompleted work.  

  ْدْٚ ٚرشن وئ١ت, اٌّطجخ, عْٛ ٌشا٠ذ ِٙغٛسح ِضسػخ فٟ جخاٌّطا٢  

 طٕذٚق خبسط اٌخجض ِٓ سغ١ف اٌؾٛع, رؾذ ِغغٌٛخ غ١ش الاٚػ١ٗ ٔظبَ,

   رىزًّ ٌُ أخشٜ اػّبيٚ اٌّبئذٖ ػٍٝ ؽجك ِٕشفخ اٌخجض,
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 At the rear the outer door opens, and the Sheriff comes in, 
followed by the county Attorney and Hale.  

 ٟ١ً٘ٚ ٌٍّمبؽؼخ اٌؼبَ اٌّذػٟ ٠ٗ١ٍ اٌّأِٛس, ٠ٚأرٟ اٌخبسعٟ, اٌجبة ٠فزؼ اٌخٍف ف . 

 The Sheriff and Hale are men in middle life, the county Attorney is 
a young man; all are much bundled up and go at once to the 
stove.  

 ٚوٍٙب شبة, ٘ٛ ٌٍّمبؽؼخ اٌؼبَ ٚإٌبئت اٌؼّش, ِٕزظف فٟ اٌشعبي ِٓ ُ٘ ١ً٘ٚ شش٠ف 

 .ّٛلذاٌ إٌٝ ٚاؽذ آْ فٟ ٚرز٘ت ِزبثؼخ ثىض١ش رٌه ِٓ ِغّؼخ

 They are followed by the two women—the Sheriff's Wife first; she 
is a slight wiry woman, a thin nervous face.  

 ٗػظجٟ سل١ك ٚعٙٙب ٔؾ١ٍٗ, ثغ١طخ اِشأح أٔٙب الأٌٚٝ؛ اٌّأِٛس صٚع . 

 Mrs. Hale is larger and would ordinarily be called more 
comfortable looking, but she is disturbed now and looks fearfully 
about as she enters.  

 رشؼش أٔٙب ا٢ْ ٌٚىٓ ٌٍجؾش, ساؽخ أوضش ػبدح ٠غّٝ أْ ٚ ؽغّب, أوجش ١ً٘ اٌغ١ذح 

 . اٌذخٛي ثشأْ رزخٛف أٙب ٠ٚجذٚ ثبلأضػبط

 The women have come in slowly and stand close together near 
the door. (Glaspell) 

 اٌجبة ِٓ ثبٌمشة اٌجؼغ ثؼؼٙب ِٓ ٚلش٠جخ ثجؾء اٌٛلٛف فٟ إٌغبء عبءد .

(Glaspell) 

 Characters الشخصيات  

 John Wright: Murder victim who lived with his wife in a 
farmhouse.  

 ْٛاٌّضسػخ ث١ذ فٟ صٚعزٗ ِغ ػبػ اٌزٞ اٌمزً ػؾ١خ: سا٠ذ ع . 
 He was said to be an upright but "hard" man.  

 ًطؼت"  ٌٚىٓ ِغزم١ُ سعً  وبْ أٗ ل١". 
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 Minnie Foster Wright: Wife of John Wright and his accused 
murderer. She is being held in the county jail. 

 ٟٕاؽزغبص٘ب ٚرُ لزٍٗ عش٠ّخ فٟ اٌّزُٙ ٚ سا٠ذ عْٛ صٚعٗ: سا٠ذ فٛعزش ١ِ 

 . اٌّمبؽؼخ عغٓ فٟ

  The dialogue in the play suggests that her husband, 
though honest and clean-living, was a taskmaster and a 
miser who made life miserable for his wife.  

 ٚوبْ اٌؾ١بح, ٚٔظ١ف طبدق بٌشغُث صٚعٙب, أْ إٌٝ ٠ش١ش اٌّغشؽ١خ فٟ اٌؾٛاس 

 ..ٌضٚعزٗ ثبئغخ اٌؾ١بح عؼً ٚاٌزٞ ثخ١ً ؽبغ١خ

 Apparently, he wrung the neck of a canary that his wife 
kept in a cage to sing and brighten her dreary life. In 
retaliation, the dialogue suggests, Mrs. Wright killed her 
husband in similar fashion, wringing his neck with a rope. 

 ٍٝلفض فٟ ثٗ رؾزفع صٚعزٗ وبٔذ اٌزٞ اٌىٕبسٞ سلجخ أزضع وبْ ٠جذٚ, ِب ػ 

 اٌغ١ذح لزٍذ ٠ٛؽٟ اٌؾٛاس فئْ الأزمبَ عج١ً ٚػٍٝ. اٌىئ١جٗ ؽ١برٙب ١ٕ٠ٚش ٌٍغٕبء

 ثؾجً ػٕمٗ أزضاع ِّبصٍخ, ثطش٠مخ صٚعٙب سا٠ذ
 Mr. Hale: Man who tells the the sheriff and the county 

attorney that he stopped at the Wright place on his way to 
town with a wagonload of potatoes. With him was his 
helper Harry. Hale planned to ask John Wright to share 
with him the cost of a party telephone line.  

 فٟ رٛلف أٗ ٌٍّمبؽؼخ اٌؼبَ ٚإٌبئت  اٌّأِٛس ٠ؾىٟ اٌزٞ اٌشعً: ١ً٘ اٌغ١ذ 

 ٠شافمٗ وبْ. اٌجطبؽب ِٓ ؽٌّٛٗ ِغ اٌّذ٠ٕخ إٌٝ ؽش٠مٗ فٟ سا٠ذ عْٛ ِىبْ

 اٌخؾ زىب١ٌفث ِؼٗ اٌّشبسوخ سا٠ذ عْٛ  غأي٠ أْ ١ً٘ ٠ؼزضَ. ٘بسٞ ِغبػذٖ

 . اٌٙبرفٟ
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 After entering the Wright farmhouse, Hale and Harry discovered 
the body of John Wright. The county attorney calls upon Hale to 
recount what he saw.  

 اٌؼبَ إٌبئتٚ. سا٠ذ عْٛ عضخ ١ً٘ ٚ ٘بسٞ اوزشف سا٠ذ, عْٛ ِضسػخ دخٛي ثؼذ 

 .سآٖ ِب ١ً٘  اػبدح إٌٝ ذػ٠ٛ ٌٍّمبؽؼخ

 Harry: Mr. Hale's helper. 
 ٞ١ً٘ اٌغ١ذ ِغبػذ: ٘بس . 

 Sheriff Peters: County lawman who holds Mrs. Wright in jail.  

 اٌغغٓ  اٌٝ سا٠ذ عْٛ اٌغ١ذح ٠ؾًّ اٌزٞ اٌّمبؽؼخ اٌمبْٔٛ سعً: ث١زشص اٌّأِٛس. 

 George Henderson: County attorney.  
 اٌّمبؽؼخ ِذػٟ: ٕ٘ذسعْٛ عٛسط . 

 He and Peters scour the farmhouse for clues that will hold up in a 
court trial.  

 ْاٌّؾبوّخ فٟ رظّذ أْ شأٔٙب ِٓ أدٌخ أٞ ػٓ ثؾضب اٌّضسػخ ث١ذ بٔظف ث١زشصٚ وب. 

 Mrs. Hale: Wife of Mr. Hale. While the sheriff and the county 
attorney search the Wright property for evidence, Mrs. Hale and 
the sheriff's wife discover clues to the murder among trivial items 
they find in the kitchen. 

 ِّزٍىبد  ٠جؾضْٛ ٌٍّمبؽؼخ اٌؼبَ ٚاٌّذػٟ اٌّأِٛس ث١ّٕب.  ١ً٘ اٌغ١ذ صٚعخ: ١ً٘ اٌغ١ذح  

 عش٠ّخ خ١ٛؽ ٠ىزشفْٛ اٌّأِٛس ٚصٚعخ ١ً٘ اٌغ١ذح أدٌخ, ػٍٝ ٌٍؾظٛي سا٠ذ عْٛ

  .بٌّطجخث ٚعذٚ٘ب ربفٙخ ػٕبطش ث١ٓ اٌمزً

 Mrs. Peters: Wife of the sheriff. 

 اٌّأِٛس صٚعٗ: ث١زشص اٌغ١ذح . 

 Frank: Deputy sheriff. 

 اٌّأِٛس ٔبئت: فشأه . 

 Dr. Lloyd: County coroner. 

 ٌٍّمبؽؼخ اٌششػٟ اٌطج١ت: ٠ٌٛذ اٌذوزٛس 
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 Type of Work and Year of Publication 

 النشز وسنة العمل نىع 
 Trifles is a one-act play centering on two women who 

discover murder clues that county officials regard as trivial. 

 Trifles ٟ٘ اٌٍٛارٟ إٌغبء ِٓ اص١ٕٓ ػٍٝ رشوض ٚاؽذ فظً ِٓ ِغشؽ١خ 

  ربفٙخ اٌّمبؽؼخ ِغؤٌٟٚ  ٠ؼزجش٘ب اٌزٟ اٌمزً خ١ٛؽ ٠ىزشفْٛ

  But the play is not a murder mystery. Rather, it is a cultural 
and psychological study that probes the status of women in 
society and their intuitive grasp of reality.  

 ٓدساعخ ػٓ ػجبسح ٝفٙ رٌه, ِٓ ثذلا. لزً عش٠ّخ ٌغض ١ٌغذ اٌّغشؽ١خ ٌٚى 

 . ٌٍٛالغ  ؽذعُٙ ٚ اٌّغزّغ فٟ اٌّشأح ٚػغ  رؾمك اٌزٟ ٚٔفغ١خ صمبف١خ

 Glaspell wrote the play in 1916 for the Provincetown 
Players, a Massachusetts acting group that she and her 
husband, George Cram Cook, founded in Massachusetts in 
1915. 

 وزت Glaspell اٌزّض١ً ِغّٛػخ ثشٚف١ٕظ, ٌلاػج١ٓ 9191 ػبَ فٟ اٌّغشؽ١خ 

 ِبعبشٛعزظ ٚلا٠خ فٟ رأعغذ وٛن وشاَ عٛسط ٚصٚعٙب أٔٙب ِبعبرشٛعزظ

 9191 ػبَ فٟ

 The Title's Meanings-معاني العنوان  

 The title refers to more than the items in the Wright home 
that Peters, Henderson, and Hale regard as irrelevant and 
Mrs. Peters and Mrs. Hale regard as significant.  

 ث١زشص, اْ سا٠ذ عْٛ ِٕضي فٟ اٌّٛعٛدح اٌؼٕبطش ِٓ أوضش إٌٝ اٌؼٕٛاْ ٠ش١ش 

  ٠ؼزجش٘ب ١ً٘ ٚاٌغ١ذح ث١زشص ٚاٌغ١ذح طٍخ راد غ١ش ٘ب٠ؼزجش ١ً٘ٚ ٕٚ٘ذسعْٛ,

 ..ِّٙخ أٔٙب ػٍٝ
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 It also refers to the men's view of the women as trifles and their 
observations as unimportant.  

 ِّٗٔٙخ غ١ش ِٚلاؽظبرُٙ وزفب٘بد إٌغبء ِٓ اٌشعبي ٔظش ٛعٙخٌ أ٠ؼب ٠ش١ش إ . 

 It is likely also that the murder victim regarded the bird as an 
annoying trifle.  

 ِٓ ِضػغٗ رفب٘خ ثّضبثخ رؼزجش اٌطبئش لزً اٌؼؾ١خ أْ أ٠ؼب اٌّشعؼ . 
 To Mrs. Wright, it was apparently one of her few sources of joy.  

 ْٛفشؽٙب ِظبدس ِٓ ل١ًٍ ػذد ِٓ ٚاؽذح ٠جذٚ ِب ػٍٝ ذوبٔ سا٠ذ, اٌغ١ذحع. 

 Climax-الذروة  

 .......The climax occurs when the two women discover the dead 
bird, enabling them to envision the events leading up to the 
murder of John Wright.  

  .......الأؽذاس رظٛس ِٓ ٚرّى١ُٕٙ ١ِزب, اٌطبئش برىزشف اٌّشأر١ٓ ػٕذِب ٠ؾذس اٌزسٚح 

 سا٠ذ عْٛ  ِمزً إٌٝ أدد اٌزٟ
 Symbols -الزمىس  

 Bird: Mrs. Wright's spirit.  

 سا٠ذ اٌغ١ذح سٚػ: اٌطبئش. 

 Cage: John Wright's oppression (or immuration) of his wife and 
her spirit. 

 أٚ سا٠ذ عْٛ اػطٙبد: اٌمفض( immuration) ٗٚسٚؽٙب ٌضٚعز. 

 Stove, Cold House, and Broken Jars: When the stove fire goes out, 
the house temperature drops below freezing and all but one of 
the jars of preserves break.  

 ,ؽشاسح ٚدسعخ أمطغ, إٌبس ِٛلذ ػٕذِب: اٌّىغٛسح ٚاٌغشاس اٌجبسد, اٌج١ذ اٌّٛلذ 

 . اٌّؼٍجبد عشاس ِٓ ٚاؽذح ثبعزضٕبء  اٌغ١ّغ ٚوغش اٌظفش رؾذ رٕخفغ  إٌّضي

 The stove fire appears to represent John and Minnie Wright's 
marriage.  

 سا٠ذ ١ِٕٟ ٚصٚاط عْٛ ٌزّض١ً ٠جذٚ إٌبس ِٛلذ . 
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 The fire probably goes out just before or immediately after 
the murder.  

 الاغز١بي ػ١ٍّخ ثؼذ ِجبششح أٚ لجً ِٓ إٌبس رز٘ت سثّب . 
 The resulting freezing temperatures crack the jars of 

preserves, apparently representing Minnie's mental well 
being. The jar that remains intact seems to symbolize the 
modicum of sanity left to her and the hope for a brighter 
future that Mrs. Hale and Mrs. Peters envision for her.  

 ػم١ٍٗ ٠جذٚ ِب ػٍٝ رّضً اٌّؼٍجبد, عشاس طذع رغ١ّذ رٕزظ اٌؾشاسح دسعبد  

 ثمٟ اٌؼمً ِٓ اٌم١ًٍ إٌٝ رشِض أْ ٠ٚجذٚ ع١ٍّخ رضاي لا اٌزٟ اٌغشح. ِشفٙٗ ١ِٕٟ

 ٠زظٛسٚٔٗ ث١زشص ٚاٌغ١ذح ١ً٘ ٚ اٌغ١ذح أْ إششالب أوضش ِغزمجً فٟ ٚالأًِ ٌٙب

 .ٌٙب
 Unevenly Sewn Quilt Block: Mrs. Wright's disturbed mental 

condition. 

 اٌؼم١ٍخ سا٠ذ اٌغ١ذح ؽبٌخ:   ِزغب٠ٚٗ غ١ش لطغ  ثشىً اٌٍؾبف  خ١بؽخ 

 .اٌّؼطشثخ

 Rope: Minnie Wright's usurpation of male power.  

 ًاٌزوٛس لٛح سا٠ذ ١ِٕٟ عٍت: اٌؾج . 
 Strangulation is a man's method of killing.  

 اٌمزً فٟ اٌشعً ؽش٠مخ ٘ٛ اٌخٕك. 
 In her rebellion against her domineering husband, Minnie 

musters the strength to murder like a man, thus perversely 
asserting her equality. 

 ٟسعً, ٚوأٔٙب ٍمزًٌ اٌمٛح رؾشذ ١ِٕٟ ,  صٚعٙب  اعزجذاد ػذ رّشد٘ب ف 

 .ِؼبوظ ثشىً  اٌّغبٚاح رأو١ذ ٚثبٌزبٌٟ
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• Themes 
 Casting Off Male Oppression- الذكىر اضطهاد صب إيقاف   

 .......In 1916, when Glaspell wrote Trifles, male-dominated society 

continued to deny women the right to vote and severely limited their 

opportunities in offices, industries, legislatures, and the marketplace.  

  .......ٟاٌّغزّغ ػٍٝ ا١ٌّٕٙٗ اٌزوٛس ٚاطً ,  اٌزفب٘بد عجًلاع وزت ػٕذِب 9191 ػبَ ف, 

 ٚاٌظٕبػبد اٌّىبرت, فٟ ٌٍغب٠خ ِؾذٚدح ٚفشص اٌزظ٠ٛذ فٟ اٌؾك ِٓ اٌّشأح ٌؾشِبْ

 . ٚاٌغٛق اٌزشش٠ؼ١خ, ٚا١ٌٙئبد

 In the home, the husband was king and the wife a mere vassal. 

 ٟربثغ ٌّغشد ٚاٌضٚعخ  ٍِه اٌضٚط ٚوبْ إٌّضي, ف . 

  In carrying out one of the most important and demanding tasks in all 

of society, rearing children, she frequently received little or no help 

from her spouse.  

 ِٟب وض١شا رٍمذ أٙب  الأؽفبي, رشث١خ اٌّغزّغ, ىًث ٚرطٍجب اٌّٙبَ أُ٘ ِٓ ٚاؽذح رٕف١ز ف 

 . صٚعٙب ِٓ  ِغبػذٖ ْثذٚ رزوشاٚ

 The typical lower- or middle-class wife spent much of her time in the 

kitchen, cooking, baking, canning, and stoking the stove fire.  

 ٝفٟ ٚلزٙب ِٓ اٌىض١ش اٌٛعطٝ اٌطجمخ أٚ اٌغفٍٝ إٌّٛرع١خ اٌطجمبد فٟ اٌضٚعخ رمؼ 

 . اٌّٛلذ ٔبس ٚثبشؼبي ٚاٌزؼ١ٍت, ٚاٌخجض, اٌطجخ, اٌّطجخ,

 In "leisure" hours, she sewed, knitted, darned, and quilted.  

 ٟٚرطشص رشرك, ,, اٌخبؽٗ  اٌؾ١بوٗ ,"اٌفشاؽ أٚلبد" عبػبد ف  . 

 Women who worked outside the home usually held jobs as secretaries, 

clerks, waitresses, nannies, housekeepers, washerwomen, and manual 

laborers in factories.  

 ِشث١بد, ٔبدلاد, ,ىزتّٚاٌ اٌغىشربس٠خ ٚظبئف ػبدح رؼمذ إٌّضي خبسط ٠ؼٍّٓ اٌلارٟ إٌغبء 

  . اٌّظبٔغ فٟ ا١ٌذ١٠ٚٓ ٚاٌؼّبي , اٌغغبلاد إٌّبصي, خذَ

 There was no minimum wage for these women.  

 ٌُ ٓإٌغبء ٌٙؤلاء ٌلأعٛس أدٔٝ ؽذ ٕ٘بن ٠ى . 
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 Rare was the female physician, lawyer, archeologist, business 

executive, or professional athlete.  

 ِٓ ِؾزشف س٠بػٟ أٚ رٕف١ز٠خ, أػّبي آصبس, ػبٌُ ِؾبِٟ, إٔبس, ؽج١ت إٌبدس. 

 However, thanks in large part to pioneering work by women social 

reformers in the nineteenth century, the women of the early twentieth 

century began to demand fairer treatment and equal rights.  

 اٌّشأح إطلاؽ١١ٓ لجً ِٓ اٌش٠بدٞ اٌؼًّ إٌٝ ِٕٗ وج١ش عضء فٟ اٌفؼً ٠شعغ رٌه, ِغ 

 ٌٍّطبٌجخ ػذلا أوضش اٌؼشش٠ٓ اٌمشْ أٚائً فٟ إٌغبء ثذأد ػشش, اٌزبعغ بٌمشْث الاعزّبػ١خ

 . ٚاٌّؼبٍِخ اٌؾمٛق فٟ ثبٌّغبٚاح

 Glaspell's play presents one radical woman rebel, Mrs. Wright, who 

goes to the extreme to free herself of male domination.  

 اٌؾذٚد لظٝلأ رز٘ت اٌزٟ سا٠ذ, اٌغ١ذح ِزطشفخ, اِشأح رّشد ٠ؼشع عجًلاع فٟ ِغشؽ١خ 

  . اٌزوٛس ١ّٕ٘خ ِٓ ٔفغٙب ٌزؾش٠ش

 It also presents two quiet rebels, Mrs. Hale and Mrs. Peters, who side 

with Mrs. Wright and withhold evidence that the sheriff and the 

county attorney need to establish a motive for Mrs. Wright's alleged 

crime. 

 سا٠ذ اٌغ١ذح ِغ بعٕج ث١زشص, ٚاٌغ١ذح ١ً٘ اٌغ١ذح اٌٙبدئخ, اٌّزّشد٠ٓ ِٓ اص١ٕٓ ٠ؼشع وّب 

 اٌغش٠ّخ ٚساء اٌذافغ إٔشبء إٌٝ ثؾبعخ ٌٍّمبؽؼخ اٌؼبَ ٚإٌبئت اٌّأِٛس أْ ػٍٝ أدٌخ ٚؽغت

 .سا٠ذ ٍغ١ذحٌ اٌّضػِٛخ

 Women's Intuition-حذس المزأة  

 .......So-called women's intuition demonstrates its power in this 

play when Mrs. Hale and Mrs. Peters discover household 

items, which the men regard as trifles, that lead to the 

establishment of a motive for Mrs. Wright's crime.  

  .......١ً٘ اٌغ١ذح ػٕذِب اٌّغشؽ١خ ٘زٖ فٟ لٛرٙب ٠ظٙش إٌغبء ؽذط ٠غّٝ ِب 

 رؤدٞ اٌزٟ رفب٘بد, اٌشعبي ٠ؼزجشٖ اٌزٞ ,  الاعشٖ ِّزٍىبد ٠ىزشفٓ  ث١زشص ٚاٌغ١ذح

 .  سا٠ذ اٌغ١ذح عش٠ّخ ٚساء اٌذافغ إٔشبء إٌٝ
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 The implication here is that women possess abilities that can 

complement and augment those of men.  

 ٕٝرٍه  ػٍٝ ٚرض٠ذ رىًّ أْ ٠ّىٓ لذساد رّزٍه اٌّشأح أْ ٘ٛ ٕ٘ب اٌؼّٕٟ اٌّؼ 

 . ثبٌشعً اٌخبطخ

 A society that limits women's use of their talents is the poorer 

for doing so.  

 ْثزٌه ٌٍم١بَ فمشا الأوضش ٘ٛ ٌّٛا٘جُٙ اٌّشأح اعزخذاَ ِٓ ٠ؾذ اٌزٞ اٌّغزّغ إ. 

 Ironyالسخزية  

 .......Sheriff Peters and County Attorney George Henderson 

pride themselves on their powers of detection and logical 

reasoning.  

 ....... ػٍٝ ثأٔفغُٙ فخٛسْٚ ٕ٘ذسعْٛ عٛسط  اٌّمبؽؼٗ ِٚذػٟ ث١زشص اٌّأِٛس 

 . إٌّطمٟ اٌزفى١ش ٚ الاوزشبف عٍطبرُٙ

 But it is the two women, Mrs. Peters and Mrs. Hale, who 

discover the clues and establish a motive amid seemingly 

innocuous items in the Wright home.  

 ٓاٌذافغ ٚإٔشبء اٌمشائٓ ٠ىزشفْٛ اٌز٠ٓ ١ً٘, ٚاٌغ١ذح ث١زشص ٚاٌغ١ذح اٌّشأر١ٓ,  ٌى 

 . سا٠ذ ِٕضي فٟ ثغ١طخ ذٚرج اٌزٟ  الاعشٖ ِّزٍىبد ٚعؾ

 The trifles with which the men say the women concern 

themselves turn out to be the key evidence that the men are 

looking for.  

 اٌزٟ سئ١غ١خ أدٌخ إٌٝ ٠زؾٛي ٔفغٙب رشغً إٌغبء اْ ٠مٌْٛٛ اٌشعبي اٌزٟ اٌزفب٘بد 

 . ػٕٗ ٠جؾضْٛ اٌشعبي

 The story ends with an ironic exchange between Henderson 

and Mrs. Hale:  

 ٟٙ١ً٘ ٚاٌغ١ذح ٕ٘ذسعْٛ ث١ٓ اٌغخش٠خ رجبدي ِغ اٌمظخ رٕز: 
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 COUNTY ATTORNEY (facetiously).  

 ِٟٕ٘شٞ, ؽغٕب,(. ِبصؽب) ّمبؽؼخاٌ ِؾب  

 Well, Henry, at least we found out that she was not going to 

quilt it.  

 ٍٝػ١ٍٗ ؽبف ٌٓ وبٔذ أٔٙب ٚعذٔب الألً ػ . 

 She was going to—what is it you call it, ladies! 

MRS. HALE (her hand against her pocket).  

 ع١ذارٟ رغّٛٔٙب, وٕزُ ػ١ٍٗ ٘ٛ ِب إٌٝ ؽش٠مٙب فٟ وبٔذ أٔٙب! 

 We call it—knot it, Mr. Henderson 

 ٖٕ٘ذسعْٛ ع١ذ , ػمذح ٔغ١ّٙب(. ع١جٙب ِمبثً ٠ذ٘ب) ١ً٘ اٌغ١ذ 

 

Study Questions and Writing Topics 
 مواضيعال وكتابة للدراسة أسئلة

1..Analyze the following passage from the play, then answer the 

question that follows it: 

 ًرٌه ٠ٍٟ اٌزٞ اٌغؤاي ػٍٝ الإعبثخ صُ اٌّغشؽ١خ, ِٓ اٌزبٌٟ اٌّمطغ رؾ١ٍ: 

 MRS. HALE. Well, I guess John Wright didn't wake when they was 

slipping that rope under his neck. 

 ٖسلجزٗ رؾذ اٌؾجً أضٌك ػٕذِب ٠غز١مع ٌُ سا٠ذ عْٛ  أْ أػزمذ ؽغٕب,. ١ً٘. اٌغ١ذ. 

 MRS. PETERS. No, it's strange. It must have been done awful crafty 

and still.  

 ٖ٠ضاي ٚلا  ِشٚع ثّىش ػًّ لذ ٠ىْٛ أْ ٠غت. غش٠ت أٗ لا,. ث١زشص. اٌغ١ذ  . 

 They say it was such a --funny way to kill a man, rigging it all up like 

that. 

 ٌْٛٛاٌمج١ً ٘زا ِٓ ؽزٝ شٟء وً رض٠ٚش سعً, ٌمزً ِؼؾه ثشىً - ٘زا ِضً وبْ أٔٗ ٠م. 
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 MRS. HALE. That's just what Mr. Hale said.  

 ٖ١ً٘ ع١ذ لبي ِب فمؾ ٘زا. ١ً٘. اٌغ١ذ . 

 There was a gun in the house. He says that's what he can't 

understand..... 

 ٌّْبرا ٠فُٙ لا وبْ ِب ٘زا ٠مٛي. إٌّضي فٟ ثٕذل١خ ٕ٘بن وب ٌُ  ..... 

 Why didn't Mrs. Peters use the gun instead of the rope to kill 

her husband? 

 صٚعٙب؟ ٌمزً اٌؾجً ِٓ ثذلا اٌغلاػ اعزخذِذ ث١زشص اٌغ١ذح 

2..Mrs.Peters hesitates to cover up for Minnie Wright, twice 

reminding Mrs. Hale that the killer must answer for the crime.  

 ٖاٌمبرً اْ ١ً٘ ٚاٌغ١ذح ِشر١ٓ ِزوشا سا٠ذ, ١ِٕٟ ػٍٝ اٌزغط١خ رزشدد ث١زشص اٌغ١ذ 

 عش٠ّزخ ػٍٝ ٠ؾبوُ أْ ٠غت

 However, she ....has a change of heart. Find the passage in the 

play (near the end) indicating that she has decided to go along 

with a coverup.  

 لشة) اٌّغشؽ١خ فٟ اٌّمطغ ػٍٝ ٍؼضٛسٌ. اٌمٍت رغ١١ش....  ٌذ٠ٙب أٙب  رٌه, ِغ 

 .اٌزغزش عبٔت إٌٝ رز٘ت أْ لشسد أٔٙب ػٍٝ ٠ذي ِّب( ٔٙب٠خ

3..Imagine what life was like for Minnie Wright when John 

Wright was alive.  

 ًاٌؾ١بح ل١ذ ػٍٝ سا٠ذ عْٛ  وبْ ػٕذِب سا٠ذ ١ٌّٕٟ اٌؾ١بح وبٔذ و١ف رخ١ . 

 Then write a page of dialogue that begins when Mrs. Wright 

....asks her husband for money to buy new clothes. 

 ُصٚعٙب عأٌذ....  سا٠ذ اٌغ١ذح  ذوبٔ ػٕذِب ٠جذأ اٌزٞ اٌؾٛاس ِٓ طفؾخ وزت ص 

 .عذ٠ذح ِلاثظ ٌششاء اٌّبي
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4..Write an essay that compares and contrasts life for a typical 

American wife of the early twentieth century with life for a 

typical ....American wife of the twenty-first century. 

 اٌمشْ أٚائً ِٓ ّٔٛرع١خ أِش٠ى١خ صٚعخ ػٓ اٌؾ١بح رٕبلغ ِمبسٔخ ِمبٌخ أوزت 

 اٌؾبدٞ بٌمشْث....  إٌّٛرع١خ اٌطجمبد فٟ أِش٠ى١خ صٚعخ ػٓ اٌؾ١بح ِغ اٌؼشش٠ٓ

 .ٚاٌؼشش٠ٓ

 

5..If Mrs. Wright is found innocent for lack of incriminating 

evidence, do you believe her conscience will eventually make her 

confess the ....crime? 

 ٔٙب٠خ فٟ  ػ١ّش٘ب رؼزمذ ً٘ رذ٠ٕٙب, أدٌخ ٚعٛد ٌؼذَ ثش٠ئخ سا٠ذ اٌغ١ذح ٚعذد إرا 

 ؟.... ثبٌغش٠ّخ رؼزشف_  ع١غؼٍٙب اٌّطبف

6..If Mrs. Hale and Mrs. Peters change their minds and decide to 

testify against Minnie Wright, would the evidence they 

discovered be ....enough to conflict Mrs. Wright of murder?.  

 سا٠ذ ١ِٕٟ ػذ اٌشٙبدح ٚرمشس ػمٌُٛٙ رغ١١ش ث١زشص ٚاٌغ١ذح ١ً٘ اٌغ١ذح إرا , 

 ٌٍمزً؟ سا٠ذ اٌغ١ذح طشاع....  رىْٛ لأْ وبف١خ أدٌخ ٚاوزشفٛا
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